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IX sesja Rady Miejskiej w Izbicy IX Kadencji  odbyła się 4 grudnia 2024 roku  o godzinie 11.30  
w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Izbicy przy ulicy Gminnej 4.  

Wzięło w niej udział 13  radnych: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Sylwia Kowalczyk 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
  
 
Nieobecna radni; Daniel Kalman, Repeć Grzegorz 

 

z radnymi w sesji udział wzięli: 
- Jerzy Lewczuk-Burmistrz Miasta i Gminy Izbica 
- Justyna Szewczak-zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Izbica 
- Emilia Ignatowicz–Steć – Skarbnik Miasta i Gminy Izbica 
- Patrycja Janeczek -Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Izbica 
 

Lista obecności stanowi  załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

P U N K T  NR 1 
IX sesję Rady Miejskiej w Izbicy VIII kadencji otworzył Przewodniczący  Janusz Dusznik.  
Na wstępie powitał wszystkich uczestników sesji. 

 
 

P U N K T  NR 2 
Przewodniczący Rady  stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych przy 
statutowym składzie   - 15 radnych.  
Nieobecni radni:  radni Daniel Kalman, Grzegorz Repeć 

Przewodniczący Rady stwierdził dalej, że Rada Miejska może obradować i podejmować 
prawomocne decyzje – uchwały. 

Przewodniczący Janusz Dusznik zapytał radnych czy wnoszą dodatkowe punkty do 
proponowanego porządku obrad. 

Radni nie wnieśli dodatkowych punków do porządku obrad. 
Następnie Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad IX  sesji Rady Miejskiej. 
                                                                                                                                                                                                                                       

          Porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej w Izbicy przedstawiał się następująco:  
1.   Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  VIII  Sesji Rady Miejskiej. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Gminy Izbica. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od nieruchomości na terenie Gminy Izbica. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Izbica. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od środków transportowych na 

terenie Gminy Izbica. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2025 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do 

obliczenia podatku leśnego na 2025 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku leśnego. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru, 

oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzania jej poboru w drodze inkasa, oraz 
określania inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określania metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, oraz ustalenie 
stawki opłaty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Izbica z 
organizacjami pozarządowymi, oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2025 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2025. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  własność 
Gminy Izbica. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2035. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 
21. Dyskusja i wolne wnioski. 
22. Zakończenie sesji. 

                                                                               
Po odczytani porządku obrad  Przewodniczący powyższe poddał pod głosowanie. W  głosowaniu 
jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych – wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem  
porządku obrad. 
 
 

P U N K T  NR 3 
 W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z VIII sesji Rady 
Miejskiej w Izbicy był wyłożony do wglądu i każdy radny mógł się  z nim zapoznać. W związku  z tym 
wystąpił z zapytaniem czy są uwagi do protokołu. 

Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono Przewodniczący Rady powyższy protokół poddał pod 
głosowanie.  

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych – wszyscy jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Izbicy  
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P U N K T  NR 4 
Interpelacji i zapytań nie wniesiono. 
 

P U N K T  NR 5 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 
na terenie Gminy Izbica. 
 
Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje  zaproponowały podwyżkę 
podatku od gruntów  związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w wysokości 1 zł za m2 

powierzchni, oraz od budynków, lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 
w wysokości 20,00 zł od 1m2 powierzchni użytkowej, a także podwyższenie do kwoty 6,95 zł za m2 

podatku od powierzchni budynków, lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 
w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych czy są uwagi, 
lub ewentualne pytania. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały  głosowali:  
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Wilk Tomasz 
12. Parol Barbara 
13.Niedźwiecka Wioletta 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że  uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.66.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 4 grudnia 2024 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy Izbica  .- stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
 

P U N K T  NR 6 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od nieruchomości na terenie Gminy Izbica. 
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Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły nie wprowadzać 
zmian w zwolnieniach od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, ze powyższa uchwała nie zostaje podjęta. 
 

P U N K T  NR 7 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych obowiązujących na terenie Gminy Izbica 
 
Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły pozostawić 
wysokość stawek podatku od środków transportowych na poziomie stawek obowiązujących w 
poprzednim roku podatkowym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że powyższa uchwała nie zostaje podjęta. 
 

 
                                                           P U N K T  NR 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od środków transportowych na 
terenie Gminy Izbica. 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły nie zmieniać 
wprowadzonych zwolnień od podatku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że powyższa uchwala  nie zostaje podjęta. 
 
 
 

P U N K T  NR 9 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 
rolnego na 2025 rok. 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje zaproponowały obniżenie kwoty 
średniej ceny żyta, ustalonej komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 
października 2024 roku, z kwoty 86,34 zł za 1 dt do kwoty 52,00 zl za 1 dt . 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych czy są 
ewentualne pytania do projektu uchwały. 



5 
 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.67.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 4 grudnia 2024 roku  w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2025 rok. - stanowi 
załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 
 
 

P U N K T  NR 10 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia 
podatku leśnego na 2025 rok. 
 
Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły pozostawić   średnią 
cenę sprzedaży drewna w wysokości podanej przez Prezesa Urzędu Statystycznego z dnia 18 
października 2024 roku, która wyniosła 277,35 za 1m3 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że powyższa uchwała nie zostaje podjęta. 

 
 

P U N K T  NR 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku leśnego 
 
Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę.                         
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Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły nie wprowadzań 
zmian w obowiązujących w roku poprzednim zwolnień od podatku leśnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że powyższa uchwała nie została podjęta. 
 

 

 
P U N K T  NR 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru, 
oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzania jej poboru w drodze inkasa, oraz 
określania inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Przewodniczący oznajmił, że powyższa uchwała została omówiona na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższą uchwałę..                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły nie zmieniać 
wysokości opłaty targowej i zasad ustalania poboru, oraz terminu płatności. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że powyższa uchwała nie zostaje podjęta. 
 
 

P U N K T  NR 13 
Podjęcie uchwały w sprawie określania metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, oraz ustalenie 
stawki opłaty. 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje postanowiły zaproponować 
podwyżkę opłaty od pierwszego do piątego mieszkańca włącznie za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w sposób selektywny do kwoty 21,00 zł za miesiąc , w sposób nie selektywny, ta opłata 
wzrasta do 63,00 zł od pierwszego do piątego mieszkańca włącznie za miesiąc  

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
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11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.68.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 4 grudnia 2024 roku w sprawie określania 
metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, 
na których zamieszkują mieszkańcy, oraz ustalenie stawki opłaty - stanowi załącznik nr 4  do 
niniejszego protokołu. 
 

 P U N K T  NR 14 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Izbica z 
organizacjami pozarządowymi, oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2025 rok. 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
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Uchwała Nr IX.69.2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 4 grudnia 2024 roku uchwały w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Izbica z organizacjami pozarządowymi, oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok.-- stanowi załącznik 
nr 5  do niniejszego protokołu. 
 
 

 P U N K T  NR 15 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2025. 
 
Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych Leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.70.2024 Rady Miejskiej z dnia 4 grudnia 2024 roku  - w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, oraz Przeciwdziałania 
Narkomani na rok 2025 - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 
 P U N K T  NR 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  własność 
Gminy Izbica 
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Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na 
dzisiejszym posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do 
projektu uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali:  

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Parol Barbara 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych leszek 
8. Wilk Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: (radny Tomasz Kosz, radna Sylwia Kowalczyk, radna Wioletta 
Niedźwiecka) 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała NrIX.71.2024 Rady Miejskiej z dnia 4 grudnia 2024 roku - w  sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości stanowiącej  własność Gminy Izbica - stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

 P U N K T  NR 17 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na 
dzisiejszym posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do 
projektu uchwały. 
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W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali:  

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4.Kowalczy Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
14.Repeć Grzegorz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.72 .2024 z dnia 4 grudnia 2024 roku - w sprawie przystąpienia do aktualizacji Strategii 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Krasnegostawu 
. - stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 P U N K T  NR 18 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2035 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  
za” podjęciem uchwały głosowali: 
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
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5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 
 
Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.73 .2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 4 grudnia 2024 roku - w sprawie zmian 
wieloletniej prognozy finansowej  - stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 

 P U N K T  NR 19 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 
 
 

Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższy projekt uchwały został omówiony na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji.  

Następnie zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji  z pytaniem jak Komisje zaopiniowały 
powyższy projekt uchwały.                         

Przewodniczący Komisji Piotr Kita poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 

W dalszej kolejności zwrócił się z pytaniem do radnych czy są ewentualne pytania do projektu 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 13 radnych  

za” podjęciem uchwały głosowali:  
1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kowalczyk Sylwia 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Zych leszek 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Wilk Tomasz 
Głosy „przeciw”- 0 
„Wstrzymali się od głosu”: 0 
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Po głosowaniu Przewodniczący przedstawił wynik głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr IX.73. 2024 Rady Miejskiej w Izbicy z dnia 4 grudnia 2024 roku - w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej na 2024 rok  - stanowi załącznik nr 10   do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 P U N K T  NR 20 
Dyskusji nie podjęto. 
 

P U N K T  NR 21 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w sesji. I 
poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 30 grudnia 2024 roku. 
 
Protokołowała: Beata Orkiszewska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


